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§1. Val av justerare 
Hjördis Nyström väljs till justerare. 
 
§2. Föregående protokoll 
Ordföranden går igenom föregående protokoll och de svar rådet fått på 
frågor i protokollet. Svaret på frågorna bifogades i utskicket av 
handlingar inför detta sammanträde  
 
§3. Ledamöter kommande mandatperiod. (Vad säger 
reglementet?) 
Reglementets lydelse om sammansättningen i rådet gås igenom. För 
samtliga ledamöter gäller att årsmötesprotokoll om valda ledamöter för 
kommande mandatperiod presenteras nämndsekreterare Lotta Hedin 
inför rådets nästa möte i april. 1 av 3 valda representanter från 
handikapporganisationerna finns inte föreslagen och hålls tills vidare 
öppen. Ellen Gunnars tar frågan till strokeföreningen och ev. andra 
föreningar  
 
§3 a. Revidering av reglementet 
I och med att reglementet gås igenom föreslår rådet några 
uppdateringar. Förändringarna kommer att tas i SN och reglementet 
ändras genom beslut i KF  
 
§4. Information från socialnämnden 
Ordförande informerar om 
Ekonomiska beslut  
För hemtjänsten 
Budget 2011 fördelas enligt ett resursfördelningssystem, som baseras 
på biståndsbedömd tid 
Underlag för dokumentation av utförd tid tas fram 
 
För särskilt boende 
Budgetresursen fördelas enligt en grundbemanning på 0,55 med en 
rörlig pool på varje hus att fördela efter behov 
Att utbilda nyckelpersoner i bemanningsplanering 
 
För äldre- och handikapporganisationen 
Tjänsten som demenssamordnare tas bort och budgeteras inte 2011 
Personal ur resurs- och bemanningsenheten används också som 
administrativt stöd till enhetscheferna 



ORSA KOMMUN 
Kommunala Handikapp- och Pensionärsrådet 

 
Nämnden har beslutat ställa sig positiv till parboende, men ytterligare 
underlag om konsekvensen vid vissa situationer som kan uppkomma 
behöver tas fram 
 
Ett utvecklingsarbete med föräldrastödsutbildning i samarbete med 
Mora, Malung och Älvdalen är aktuellt 
 
Bokslutsresultatet 2010 slutar på 120 162 milj. Innebär ett underskott 
på 5,309 milj. 
 
Verksamheterna särskilda omsorgen, psykiatrin och dagverksamheten 
kommer att genomföra en s.k individuell behovsbedömning (IBD) med 
syfte att undersöka om brukarnas behov överensstämmer med 
personalresursen. 
 
Socialchefen har fått i uppdrag att inför AU 2/3 2011 lägga förslag om 
en ny äldre- och handikappsorganisation (ÄHO). Anledningen är att 
flera förändringar gjorts i nuvarande organisation. 
 
Socialchefen har också till socialstyrelsen presenterat en ny 
projektbeskrivning av stimulansmedel, som kommunen redan erhållit. 
För att kunna ta del av resursen var det nödvändigt. Den nya 
beskrivningen betonar aktiviteter på särskilda boenden och på 
dagverksamheten, samt kompetensutveckling inom hemtjänsten. 
 
Nämnden ansöker om projektmedel för att kunna göra en förstudie om 
kommunal planering, bostäder och boendemiljö för äldre. 
 
§5. Information från kommunstyrelsen 
Bengt-Åke Svahn informerar om 
att centrumplaneringen fortsätter med planering av Järnvägsgatan. 
 
§6. Länshandikapprådets protokoll 2010 09 29 
Gås igenom. 
För att få aktuella protokoll föreslås att både pensionärs- och 
handikapprådets protokoll fortsättningsvis skrivs ut från nätet inför 
rådets sammanträden 
Beredningens mötesprotokoll bifogas protokollet. 
 
§7. Landstingsinformation 
Ordförande informerar om den nya organisationen med hälso- och 
sjukvårdsberedningar. Syftet med den nya organisationen är att få en 
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tydlighet i den politiska ärendegången samt få politiska 
befolkningsföreträdare i beredningsområdet. Vår region är Mora-Orsa-
Älvdalen 
 
§8. Post för cirkulation 
Ordförande går igenom inkommen post 
 
§9. Sammanträdesplan 
Sammanträdesplanen 2011 har bifogats utskicket inför dagens möte  
 
§ 10. Övriga frågor 
Ann Jönefors tar upp frågor om  
Ewa Nordlund och hennes avgång 
 
värdskapsutbildningen och kommunens stora kostnad för den 
  
korttidsboendet, och om det kommer att flyttas åter till Orsagården 
 
Bror Dimberg tar upp fråga om  
busstrafiken och busstätheten, då han hört att förändringar i 
tidtabellerna kommer att göras. 
 
Carl-Erik Wohlmer tar åter upp ämnet snöröjning. Infarter får inte 
skottas igen. Frågan kommer att föras vidare till ansvariga på tekniska 
Han tar också upp bristen på sandning av gångvägar, som blir ett stort 
problem för äldre.  
 
Inga-Lill Loman påpekar att hemsidan för Orsainitiativet bör släckas 
ner om det inte längre är ett levande projekt. 
 
Hjördis Nyström tar skriftligt upp en rad frågor. Rådet är enigt om att 
frågorna bifogas protokollet och även delges socialchefen för svar. 
 
§ 12. Mötet avslutas. 
Nästa möte 20/4 bokas på hemtjänstens hus. Då tas också planering om 
studiebesök under våren upp. 
Bror Dimberg kompletterar med att rådet tidigare sagt att ett 
sammanträde också ska hållas på dagverksamheten. 
 


